

Styrelsemöte Älvdalens FVOF 2019-05-21 – vår lokal

Närvarande: Ove Andersson, Tage Eriksson, Anders Lagerberg, Börje Lagerberg, Jan Norell, Torbjörn Andersson, Kjell Nyström, Braf Göran Viktorsson, Jonas Andersson, Lars Matsson, Kjell Røjås, Per Leandersson, Sven-Åke Frost.

1 Mötets öppnande: Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

2 Val av justeringsman: Per Leandersson väljs att justera dagens protokoll.

3 Föregående protokoll: Föregående protokoll diskuterades. Inget nytt om Rämman. Varselvästar/jackor är nu inköpta, finns på kontoret. Vattendomen inget nytt. Fiskereglerna blev klara på årsmötet, börjar gälla fr o m 2019-06-01. Projektet Siljanöring - faktura ska komma från SLU.

4 Ekonomisk redogörelse: T o m april månad är intäkterna 74000 kr och kostnaderna 131000 kr. Det ger ett minusresultat på 57000 för perioden. Bygdemedel ska sökas inom kort.

5 Skjutfältet: Länsstyrelsen har tagit beslut på att FVOF utbredning är lika som Rotälvens biflöden. Fortifikationsverket menar att bara Rotälven ingår i området. Dom bör ej kunna ifrågasätta Länsstyrelsens beslut. Bollen ligger nu hos Fortifikationsverket. Dom kommer eventuellt med ett nytt förslag. Det har varit tyst från parterna i en längre tid nu. Jurister kopplas in enligt tidigare styrelsebeslut om det ska bli nya förhandlingar. För närvarande gäller tidigare beslut/avtal för området. Avtalet upphör 2019-12-31.

6 Karta: Per Leandersson informerar om vad som pågår med nya fiskekartan. Nya vägnätet ska ritas in manuellt. Bör vara klart inom ett par veckor. Älvdalens Sportcenter får nyttja kartmaterialet till självkostnadspris. Per vill att dom i styrelsen som har synpunkter på nya kartan kommer till Älvdalens Camping på dagtid för att kolla om något ska justeras.

7 Fiskutsättningar: Fått tillstånd för utsättning av fisk i dom vanligaste vattendragen. Haft ett möte med fiskodlingen i Särna. Finns ej tillräckligt med fisk på odlingen vilket medför att det mest kommer att sättas ut röding nu i vår och mer öring till hösten i stället. Bristen på utsättningsfisk beror på att det ska planteras ut mycket i Siljan.

Provfiske i Nässjön ska göras innan planteringen. Rämman och Knäsjön ska också provfiskas under försommaren.

Avelsfisk ska eventuellt sättas ut i höst. Lämpliga vatten för detta diskuterades på mötet. Torbjörn kollar möjligheterna med Länsstyrelsen att sätta ut avelsfisk i Åsendammen samt i Abbotjärn och eventuellt i övriga vatten. Jan Norell frågar om vattenkvaliteten för fisken som planteras ut och hur man gör det så bra som möjligt för utsättningsfisken att anpassa sig till det vatten den kommer ut i

8 Fisketillsyn: Visioner om kommande fisketillsyn diskuterades. Torbjörn gör ett förslag till schema för fisketillsynen för styrelsemedlemmarna. Per beställer en lista med aktuella tillsynsmän.

9 Sidoavtal: Inget har hänt om sidoavtalen i stort. DVF säger att dom gjort det bra. Många synpunkter ventilerades på mötet. Förhandlingarna mellan Cristina Bjelvert/Länsstyrelssen samt DVF fortgår. Faller inte förhandlingarna väl ut finns möjligheten att pröva detta juridiskt.

10 Biotopvård: Finns 200000 kr avsatt för biotopvård i årets budget. Rammaån prioriteras före Kälkån.

11 Smoltfälla: Sven-Åke Frost informerar om fällan i Rotälven. Det funkar bra!

12 Jan Norell informerar om Siljansgruppen samt Visit Älvdalen:

Siljansgruppen har frågor som inte berör vår FVOF alls. Fisketillsyn på Siljan och Orsasjön och gemensamt fiskekort för Siljan och Orsasjön är exempel på såna frågor

Visit Älvdalen har haft uppstartsmöte. Nästa möte till hösten. Älvdalens Sportcenter och Utbildningscentrum ska vara med i gruppen framöver. Visit Älvdalen har på sin dagordning att lyfta fisket i allmänhet

13 Gäddfiske: Ove Andersson informerar om det gäddfiske man genomfört i Rensjön och Rämmasjön. Man har också gäddfiskat i Lövnästrakten under vårvintern.

14: Övriga frågor: Ove Andersson frågar om kommande arbeten vid Aborrtjärn. Kan man få hjälp av Besparingens personal? Kontakta Jörgen hos Besparingen för svar.

Kjell Nyström frågar om dom olika fiskekort. FVOF får förtydliga vad som gäller med delägarkortet (där endast delägare har möjlighet att lösa dessa och närmaste familjen), turistkort som är personliga, ej dubletter till övriga i familjen. Torbjörn kontaktar Anders på Sportcenter.

Nästa styrelsemöte 25 juni kl 18.00 i vår lokal.

Ordförande:  _____

Sekreterare:  _____

Justeringsman:  _____